
LG化学PBT GP-2150

产品名称 LG化学PBT GP-2150

公司名称 东莞市晶宏塑胶原料有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:广州、韩国LG化学
型号:GP-2150
特性:通用

公司地址 东莞市樟木头镇百果洞百顺小区三巷5号一楼（
注册地址）

联系电话 076989977070 18200646066

产品详情

LG化学PBT GP-2150--Properties: General

Purpose: Electrical / electronic application field connector general application in automobile field

Processing method: injection molding

LG Chemical is affiliated to LG Group, one of the three major groups in South Korea, and is one of the most
important pillar industries. In half a century since its establishment in 1947, LG Chemical has grown into the largest
comprehensive chemical company in South Korea leading the Korean chemical industry through continuous
innovation and research and development activities. LG Chemical focuses on three businesses including
petrochemicals, information electronic materials and secondary batteries, and vigorously carries out international
business activities through dozens of production legal persons, research institutes and marketing organizations at
home and abroad

比重1.41g/cmASTM D792

熔流率（熔体流动速率） (250°C/2.16 kg)30g/10 minASTM D1238

收缩率 - 流动0.40 到 1.1%ASTM D955

吸水率 (23°C, 24 hr)0.070%ASTM D570

晶宏塑胶有限公司坐落于东莞市樟木头镇塑胶城本公司长期现货供应:

基础创新塑料 美国，南沙 PBT    



杜邦 美国，深圳 PBT    

三菱 日本

东丽            
长春

江苏，漳州，台湾
南亚 惠州，台湾

LG 韩国，广州

宝理 日本，马来西亚

泰科纳 美国

朗盛 德国

巴斯夫

LPC的牌号：

 

我对您的承诺：货源稳定，质量保证，假一罚十。本公司本着诚信为公司发展之魂，客户为企业发展之
本，互利共赢，长久合作的原则，竭诚为广大新老客户提供zui优质的服务。可提供SGS、ROHS、UL黄
卡、MSDS、FDA、COA、PDF物性表等各项数据，公司有专业技术指导跟踪服务，欢迎来电洽谈！
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